
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 18. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 153
Ministeren bedes - med henvisning til oplysningerne i 'Dansk Politi' nr. 06
2014 side 16 - oplyse, om Rigspolitiet benytter sig af den analyse, som Fron-
tex udsender hvert år? I bekræftende fald, bedes ministeren oplyse i hvilket
nærmere bestemt omfang, Rigspolitiet benytter sig af analysens oplysninger?
Endvidere bedes ministeren oplyse, hvilke andre offentlige myndigheder, der
gør brug af risiko-analysen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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